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1. Godkendelse af dagsorden 

 

For at prioritere behandling og prioritering af emnemanchetter, blev punktet 

’Gennemgang af de resterende 6 emner på gl.UVA/EKA backlog’ skubbet til 

næste ordinære båndmøde d. 21. okt. 2013. 

 

2. Drøftelsespunkter 

 

Gennemgang af emnemanchetten ’Mail til stor gruppe’. 

Den indeholdte problematik har længe været kendt, og den er uacceptabel. 

Mailafsender skal som minimum have en respons på hvilke mails der ikke når 

frem. Erfaringer fra tidligere peger i retning af, at mailafsendelsen typisk ikke 

kan håndtere mere end en gruppe på 500 personer. 

 

Båndet anbefaler, at Berete Svennevig fra CGI foretager en første analyse af 

årsagssammenhæng. Man kan evt. også forhøre sig hos andre universiteter, 

eksempelvis hos KU, om praksis med afsendelse af mails til en stor populati-

on af studerende. HE anvender ikke funktionaliteten.  

 

Prioritet: Høj. 

 

Gennemgang af emnemanchetten ’Studienummer og AUID analyse’. 

Det er OK at ”året” forsvinder ud at studienummeret. Det bliver dejligt med 

blot én ID. Båndet opfordrer til, at der samtidigt med analysen foretages end-

nu en systematisk oprydning i studerende med flere forskellige ID’er. 

 

Kritikalitet: Blackboard-grupper og STADS-grupper er ikke identi-

ske/sammenlignelige (BSS problematik). Det vil være optimalt såfremt om-

lægning af studienumre til AU ID kan foregå etapevist, eksempelvis alle BSS-

studerende først, grundet Blackboard. Omlægningstidspunkt skal overvejes 

nøje i forhold til studiestart og reeksamen i jan./feb. 2014. 

 

Plan (Økonomi) skal ikke høres, men blot orienteres om den kommende op-

gave med udskiftning af studiekort. 

Båndet indstiller forretningsviden-personerne Birte Munch Øster Markussen 

og Vibeke Bille Nielsen til at deltage i arbejdet. Det anbefales, at tovholder på 

opgaven bliver en person fra Driftsenheden. 

 

Prioritet: Høj. 

 

Gennemgang af emnemanchetten ’Regel 159’. 

Emnemanchetten er stadig relevant, skønt Fremdriftsreformen også vil med-

føre en analyse af hvordan reeksamen fremover skal tackles. Skal en stude-

rende fx kunne vælge at bruge sit tredje eksamensforsøg i en reeksamensperi-
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ode? 

 

Båndet indstiller at regel 159 flyttes til rette rammeniveau nu i efteråret 2013 

og ændres til at gælde for kun indeværende termin (værdien af terminer sæt-

tes til 0 i stedet for 1) for de uddannelser (rammer), hvor reglen allerede gæl-

der, men ikke er systemunderstøttet i STADS. Opgaven forankres i Driftsen-

heden, som på forhånd meddeler SNUK, hvilke rammer, man vil overføre reg-

len til, så SNUK kan meddele, hvilken terminværdi, reglen skal have på hver 

ramme. Herefter opdaterer Driftsenheden reglen for alle rammer. 

 

Prioritet: Høj. 

 

Gennemgang af emnemanchetten ’Undervisningsplanlægning’. 

Det er vigtigt, at alle støtter op om opgaven. Der er en revideret projektindstil-

ling under udarbejdelse, som indstilling til UNI-led. Fokus er på et fælles sy-

stem og fælles processer. Man kan nøjes med at foretage en minimal teknisk 

implementering af planlægningssystemet, men vil man optimere lokalean-

vendelsen på AU, bliver der behov for et større kulturprojekt. SBM laver et 

oplæg på kulturdelen af projektet. Lokalebooking-funktionalitet er den mind-

ste del, planlægningspraksis er derimod et stort projekt. 

 

Det er ønskeligt med aftaler mellem lokaleejere allerede i forhold til foråret 

2014. TAP-praksis og VIP-praksis omkring lokaleplanlægning bliver berørt, 

hvordan kan båndet bedst være fødselshjælper herpå? 

 

Emnemanchetten er af projektstørrelse, med Tomas Laier som tovholder, og 

med inddragelse af såvel lokale som centrale Studieplan-medarbejdere og 

teamkoordinator Mikkel Madsen. 

 

Prioritet: Høj. 

 

Emnemanchetten ’Dumpeudsøgning på tværs af fakulteter (sidefag)’ 

Vi nåede ikke at behandle denne, men den kommer med på det næste ordinæ-

re båndmøde d. 21. okt. 2013. 

 

Fælles båndmøde om Fremdriftsreformen (kl. 10 – 11). 

Se særskilt referat. 

 

OBS: I forbindelse med behandlingen og prioriteringen af emnemanchetter 

udtrykte båndet behov for at få mere klarhed om hvordan prioritering 

bør/kan foregå. Såvel bånd som Driftsenhed går i tænkeboks. 
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3. Opfølgningspunkter 

 

Vi nåede ikke dette punkt. 

 

  

4. Orientering fra 

- Det tværgående bånd for uddannelse 

- Dialogforum 

- SNUK-båndet 

        se udkast til referat fra båndmøde d. 23. okt. 2013 

- VEST-båndet 

- UJS 

- Driftsenheden 

- Andre?  

 

 

5. Siden sidst i afdelingerne 

 

Vi nåede ikke dette punkt. 

 

6. Pipeline 

 

- Gennemgang af de resterende 6 emner på gl.UVA/EKA backlog v/alle’. 

Dato for behandling: 21. okt. 

- Emnemanchet om dumpeudsøgning på tværs af fakulteter (sidefag) 

v/SBM. Dato for behandling: 21. okt. 

- Emnemanchet om flere kilder til gruppemerit v/SBM. Dato for behand-

ling: 21. okt. 

- Emnemanchet om primære mailadresser i STADS optagelse v/Sofus 

Ryge Petersen. Dato for behandling: 21. okt. 

- Emnemanchet omkring eksamenssnyd v/SBM og Christin (UJS). Dato 

for behandling: 28. okt. 

- Emnemanchet om prøveform og kaldenavn v/MAR. Dato for behand-

ling er ikke fastsat. 

- Opfølgning på båndseminaret samt bearbejdning på båndkommissori-

um v/SRJ. Dato for arbejdsmøde er ikke fastsat. Der er deadline for input 

til nyt båndkommissorium med udgangen af uge 43. Chefgruppen sender 

et opdateret skriv som udgangspunkt for båndets arbejde med og feed-

back til kommissoriet. 

 

 

7. Forslag til dagsorden for næste møde 
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Vi tager fra Pipeline. 

 

8. Eventuelt 

 

Det blev kort drøftet det ideelle i at samle materialer på fællesdrevet på 

en anden måde, eksempelvis én mappe pr. båndmøde. Vi ændrer ikke 

umiddelbart praksis her-og-nu. 

 

Næste ordinære båndmøde bliver mandag d. 21. okt. 2013. 

Næste fælles båndmøde bliver mandag d. 28. okt. 2013, kl. 10 – 12. 

 


